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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:1477 Plastpåseskatten

Det framkommer allt fler uppgifter som tydligt visar hur regeringens 
plastpåseskatt motarbetar företag som tar fram innovativa och hållbara 
plastpåsar. Det är dåligt för hållbarhetsarbetet och det är dåligt för svensk 
ekonomi som går miste om arbetstillfällen. 

Innovationer är viktiga för att klara omställningen. Men med plastpåseskatten 
finns det inga incitament för företag att utveckla eller konsumenter att välja 
miljövänliga plastpåsar när dessa behandlas på samma sätt som fossila 
plastpåsar. 

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Hur ser ministern på att plastpåseskatten inte tar hänsyn till hur plastpåsen är 
producerad och därmed drabbar även mer miljövänligt producerade påsar, och 
tänker ministern vidta några åtgärder för att ändra detta?

………………………………………

Jessica Rosencrantz (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-27
Besvaras senast
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